
Referat 

  
Møte nr. 1 
13.01.22 
19.00-22.00 
Sted: Bråtnes 
 
Møte innkalt av: Ponniutvalget 
Møtedeltakere: Bjørn Vidar Garseg, Sven Olav Weberg, Julie Dahl, Sonja-Irene Johansen, 
Beate Møller, Regine Buurskov, Katrine Blakkestad og Jenny Martine Theodorsen. 
Møtt: Bjørn Vidar Garseg, Sven Olav Weberg, Julie Dahl, Sonja-Irene Johansen og Jenny 
Martine Theodorsen.  
 
 
Sak 22.01  Lisenskurs og treninger 
Julie tar ansvaret for oppsettet av resten av lisenskurset. Til nå har de fleste som har startet 
på lisenskurs samlet 6t teori og 4t trening. Til sammen skal de ha minst 30t, så derfor trenger 
de minst 10 treninger til. Vi tenker at man kan ha litt teori hver trening for lisenskurset. 
Målet er å ha de godt igang til lokalkjøringen på Momarken 9/4 slik at de kan kjøre 
rekruttløp her, og ha de ferdige til ponnilandsleieren.  
Foreløpig treninger: 
29.01 – Momarken: teori: påseling/utstyr  
12.02 – Momarken: teori: grunnleggende kjøring 
26.02 – Momarken: teori: sykdommer 
10.03 – Kala (kveld): teori: stell, vann, forbikjøring 
26.03 – Momarken: teori: forberedelse til løp 
09.04 – Momarken: lokalkjøring 
Alle treningene er åpne for kusker som ikke er på lisenskurset også.  
 
Sak 22.02  Løp og sponsorer 
Vi ble enige om å fortsette å ha seiersdekken til vinneren, og å fortsette med gavekort. Bjørn 
Vidar har snakket restauranten om å ha et bongsystem for mat til kuskene, og dermed hatt 
premieutdelingen der i stedet. Dette gjør at kuskene og familie/venner for sett og blir mer 
sett i kjøringen, og det vil kanskje bidra til mersalg for restauranten.  
Sonja sier at Sarpsborg og omegn Travselskap har betalt inn penger for å sponse ponniløp i 
noen år og mener de har lagt inn 10 000kr i 2019 til dette. De har ikke hatt ponniløp i 2019, 
2020 eller 2021. Bjørn Vidar sjekker opp dette. Sarpsborg og omegn Travselskap eller Østfold 
Travforbund sponser ponniløpet 23.01 
 
Sak 22.03  Høringsdokument 
Det har kommet et høringsdokument angående to saker. Den ene gjelder Kriteriet og derby 
for ponnier. Dette kan være med å stimulere til norsk avl, og det kan være tid for dette. Men 



dette kan også skape et tydelig skille mellom de som har råd til å kjøpe gode unghester og de 
som ikke har det. Det er også en ganske stor utgift for travet, på få personer.  
Den andre saken gikk ut på om man skal endre klasse A til klasse shetland for NM. Dette 
fordi det er noen shetlandsponnier som har vokst over grensen på 1.07 og dermed ikke får 
delta i denne klassen. Noen av oss mener at grensen skal fortsette å være da den er satt, 
mens andre mener at om denne skal være, skal det være likt for gotlandsrusser som er for 
store til å være b-ponnier. Hvis vi skal gjøre det samme for gotlandsrussen medfører dette 
også at vi da må dele  NM løpene enda mer, slik at vi har et løp for hver klasse. 
Vi tenker å legge ut informasjon om dette på facebook gruppen og høre hva medlemmene 
synes om disse sakene.  
 
Sak 22.04  Eventuelt 
Tenke på videre ponniutvalg; kanskje man skulle hatt alle instruktørene? 
Skal man ha en «kalagjeng» og en «momarkengjeng» som kan drive treninger og annet på 
hvert sitt sted, men med et samarbeid? 


